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Protokół Nr XXIV.2019 
z obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Drezdenku 

z dnia 30 grudnia 2019 roku 
 

Obrady rozpoczęto 30 grudnia 2019r. o godz. 17:00, a zakończono o godz. 18:15 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych Rady Miejskiej w Drezdenku. 

 
Obecni: 
1. Michał Czekajło 
2. Radosław Dolata 
3. Sebastian Dukaczewski 
4. Adam Kołwzan 
5. Łukasz Kołwzan 
6. Karolina Kozicka 
7. Dariusz Krysa 
8. Damian Matela-Libera 
9. Andrzej Miron 
10. Dariusz Paluszkiewicz 
11. Paulina Pieluszczak-Suchodolska 
12. Sylwia Słomińska 
13. Mariusz Suchecki 
14. Elżbieta Turostowska 
15. Tomasz Walczak 
 

Ad. 1  

Otwarcie obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Otwarcia XXIV sesji Rady Miejskiej w Drezdenku dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej Mariusz Suchecki. Powitał Burmistrza Drezdenka Karolinę Piotrowską, 

Zastępcę Burmistrza Mateusza Grzymałowskiego, Skarbnika Gminy Aleksandrę 

Lachowicz (lista obecności stanowi załącznik nr 1b do protokołu), pracowników 

Urzędu Miejskiego, radnych (lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu) oraz sołtysów (lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 

1a do protokołu).  

 

Ad. 2  

Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki przedstawił porządek obrad sesji RM: 

1. Otwarcie obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

3. Odczytanie przez radnych interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym. 

4. Uchwalenie budżetu Gminy Drezdenko na 2020 rok: 

a) Omówienie projektu uchwały budżetowej na 2020 rok. 
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b) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej. 

c) Odczytanie opinii i wniosków poszczególnych komisji Rady Miejskiej dotyczących 

projektu uchwały budżetowej oraz stanowiska Burmistrza wobec zgłoszonych 

wniosków. 

d) Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i ewentualnie zgłoszonymi 

poprawkami wraz z ich głosowaniem. 

5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyku  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych - druk nr 126/19. 

6. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Drezdenko do realizacji Programu 

"Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej" - edycja 2019-2020 realizowanego ze 

środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych - 127/19. 

7. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2025 

wraz z objaśnieniami - druk nr 129/19. 

8. Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2020 rok - druk nr 128/19. 

9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków budżetu Gminy, które w roku 2019 

nie wygasają z upływem roku budżetowego - druk nr 130/19. 

10. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej na 2020 rok. 

11. Przyjęcie planów pracy poszczególnych Komisji na 2020 rok. 

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Drezdenku M. Suchecki stwierdził, że w obradach 

uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska może 

obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Skarbnik Gminy A. Lachowicz poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad punktu 

dotyczącego zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. Wyjaśniła, że jest to tylko 

wprowadzenie dochodów i wydatków dotyczących ochrony środowiska i opłat z tytułu 

sprzedaży alkoholu. 

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

3. Odczytanie przez radnych interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym. 

4. Uchwalenie budżetu Gminy Drezdenko na 2020 rok: 

a) Omówienie projektu uchwały budżetowej na 2020 rok. 

b) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej. 

c) Odczytanie opinii i wniosków poszczególnych komisji Rady Miejskiej dotyczących 

projektu uchwały budżetowej oraz stanowiska Burmistrza wobec zgłoszonych 

wniosków. 

d) Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i ewentualnie zgłoszonymi 

poprawkami wraz z ich głosowaniem. 

5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyku  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych - druk nr 126/19. 
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6. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Drezdenko do realizacji Programu 

"Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej" - edycja 2019-2020 realizowanego ze 

środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych - 127/19. 

7. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2025 

wraz z objaśnieniami - druk nr 129/19. 

8. Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2020 rok - druk nr 128/19. 

9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków budżetu Gminy, które w roku 2019 

nie wygasają z upływem roku budżetowego - druk nr 130/19. 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok - druk nr 

131/19. 

11. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej na 2020 rok. 

12. Przyjęcie planów pracy poszczególnych Komisji na 2020 rok. 

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 3 

Odczytanie przez radnych interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 4 

Uchwalenie budżetu Gminy Drezdenko na 2020 rok: 

a) Omówienie projektu uchwały budżetowej na 2020 rok 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki wyjaśnił, że projekt budżetu został 

omówiony na poszczególnych Komisjach Rady Miejskiej. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

b) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej 

Skarbnik Gminy A. Lachowicz  odczytała Uchwałę Nr 714/2019 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 5 grudnia 2019 r.  

w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy 

Drezdenko na 2020 rok wraz z uzasadnieniem (kserokopia uchwały stanowi 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

c) Odczytanie opinii i wniosków poszczególnych komisji Rady Miejskiej dotyczących 

projektu uchwały budżetowej oraz stanowiska Burmistrza wobec zgłoszonych 

wniosków. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej K. Kozicka odczytała opinię Komisji Rewizyjnej  

o projekcie uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 2019 rok oraz o projekcie 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2019 – 2025 

(opinia stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 
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Przewodnicząca Komisji Budżetowej S. Słomińska odczytała opinię Komisji 

Budżetowej o projekcie uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 2019 rok oraz o 

projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2019 – 

2025 (opinia stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Środowiska i Rolnictwa T. Walczak 

odczytał opinię Komisji Spraw Społecznych, Środowiska i Rolnictwa o projekcie 

uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 2019 rok oraz o projekcie uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2019 – 2025 (opinia 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ł. Kołwzan odczytał opinię 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o projekcie uchwały budżetowej Gminy Drezdenko 

na 2019 rok oraz o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2019 – 2025 (opinia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu). 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

d) Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i ewentualnie zgłoszonymi 

poprawkami wraz z ich głosowaniem. 

Radny A. Kołwzan zapytał skąd w projekcie budżetu wynika wzrost o ok. 15.000,00 zł   

w rozdziale 921 16 dotyczącym bibliotek. Radny przeprosił, że nie pytał o tą kwestię 

na Komisji ze względu na przeoczenie tematu. 

Burmistrz Drezdenka zauważyła, że radny mógł zapytać o tą pozycję na posiedzeniu 

Komisji, kiedy była do dyspozycji dyrektor biblioteki. Wyjaśniła, że rozdział ten 

dotyczy wynagrodzeń a wzrost wynika z faktu wzrostu wynagrodzeń dla 

pracowników, a także z zaplanowanej odprawy emerytalnej. 

Radny A. Kołwzan w imieniu klubu radnych „Radni dla Mieszkańców” poprosił  

Burmistrz Drezdenka o spotkanie w kwestii budżetu i jednocześnie 10 minutową 

przerwę w obradach.  

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska wyraziła zgodę na zaproponowane spotkanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki ogłosił 10 minutową przerwę  

w obradach. 

Radny A. Kołwzan podziękował za cierpliwość i poinformował, że spotkanie  

w kuluarach dotyczyło wsparcia młodych talentów z gminy Drezdenko. Dodał, że 

sprawa rozpoczęła się od Mateusza Bartkowiaka, który reprezentuje klub sportowy 

Stal Gorzów. A Kołwzan poinformował, że podczas wspólnej dyskusji z burmistrz 

ustalono, że zostanie przygotowany projekt uchwały w sprawie wspierania młodych 

talentów  

w gminie Drezdenko w różnych dziedzinach. Dodał, że projekt ten będzie musiał 

zostać skonsultowany i uzgodniony z Regionalną Izbę Obrachunkową.  

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska wyjaśniła, że próbowano znaleźć możliwość 

wsparcia, ale nie konkretnej osoby, tylko należy stworzyć uniwersalny przepis, który 

pozwoli na wsparcie różnych talentów. Dodała, że osiągnięcia można mieć zarówno 

w sporcie, ale także np. w muzyce, której nie można zakwalifikować do dyscypliny 

olimpijskiej. K. Piotrowska powiedziała, że należy stworzyć jasne zasady 

przyznawania takiego wsparcia. 
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Radny R. Dolata zauważył, że w tej sprawie nie można pominąć p. Kaczmarek. 

Burmistrz Drezdenka powiedziała, że właśnie o to chodzi, aby nie rozmawiać tutaj  

o konkretnych nazwiskach, gdyż należy stworzyć takie zasady, które będą jasne, 

przejrzyste i klarowne dla wszystkich, które pozwolą na przygotowanie rocznej 

nagrody. Raz jeszcze zaapelowała o nie ograniczanie się do konkretnych nazwisk. 

Radny T. Walczak powiedział, że faktycznie pomysł jest wart tego, żeby rada 

pochyliła się nad nim. Dodał, że stypendia naukowe, które są od wielu lat 

przyznawane przez Gminę Drezdenko, są jakby ograniczone, gdyż można tam 

nagradzać tylko i wyłącznie te osoby, które odnoszą sukcesy w olimpiadach 

ogólnokrajowych, natomiast składane są wnioski, gdzie młodzi ludzie chwalą się tym, 

co osiągnęli w różnych dziedzinach i okazuje się, że stypendium naukowego dostać 

nie mogą, bo nie są laureatami olimpiad ogólnopolskich. 

 

Ad.5 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyku  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych - druk nr 126/19. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że projekt został 

omówiony na poszczególnych posiedzeniach Komisji.  

Radny Ł. Kołwzan zapytał czy osoba, która była uzależniona od alkoholu i wychodzi 

z tego problemu otrzymuje jakieś wsparcie Ośrodka Pomocy Społecznej. Dodał, że 

chodzi o osobę, która przeszła program terapii uzależnień. 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Wioletta Kantor-Kmiecik wyjaśniła, że taka 

osoba w punkcie konsultacyjnym może prowadzić dalej terapię a także może 

odbywać konsultacje przy ul. Krakowskiej, gdzie znajduje się terapia uzależnień. 

Radny Ł. Kołwzan powiedział, że otrzymał sygnały od osoby, która wyszła z leczenia 

i ma problem mieszkaniowy, że nie może liczyć na przykład na gminne mieszkanie. 

Zapytał czy OPS ma możliwość pomocy w tym zakresie. 

Kierownik OPS W. Kantor-Kmiecik poinformowała, że jeżeli chodzi o pomoc 

materialną to w ramach programów profilaktyki nie można jej udzielić. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyku  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych - druk nr 126/19 (projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Andrzej Miron, Dariusz Paluszkiewicz, 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (2) 
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Damian Matela-Libera, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 13 radnych podjęła Uchwałę Nr XXIV/120/2019  

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyku i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych (uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu).  

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Drezdenko do realizacji 

Programu "Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej" - edycja 2019-2020 

realizowanego ze środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób 

Niepełnosprawnych - 127/19. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że projekt został 

omówiony na posiedzeniach Komisji. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Drezdenko do realizacji Programu 

"Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej" - edycja 2019-2020 realizowanego ze 

środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych - 127/19 

(projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Andrzej Miron, Dariusz Paluszkiewicz, 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Tomasz 

Walczak 

NIEOBECNI (2) 

Damian Matela-Libera, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 13 radnych podjęła Uchwałę Nr XXIV/121/2019  

w sprawie przystąpienia Gminy Drezdenko do realizacji Programu "Asystent 

osobisty osoby niepełnosprawnej" - edycja 2019-2020 realizowanego ze 

środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych 

(uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2025 

wraz z objaśnieniami - druk nr 129/19. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że projekt został 

omówiony na posiedzeniach Komisji. 

Radni nie wnieśli uwag. 
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2025 wraz 

z objaśnieniami - druk nr 129/19 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Andrzej Miron, Dariusz Paluszkiewicz, 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Tomasz 

Walczak 

NIEOBECNI (2) 

Damian Matela-Libera, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 13 radnych podjęła Uchwałę Nr XXIV/123/2019  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2025 wraz  

z objaśnieniami (uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2020 rok - druk nr 128/19. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że projekt został 

omówiony na posiedzeniach Komisji. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2020 rok - druk nr 128/19 (projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Andrzej Miron, Dariusz Paluszkiewicz, 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Tomasz 

Walczak 

NIEOBECNI (2) 

Damian Matela-Libera, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 13 radnych podjęła Uchwałę Nr XXIV/122/2019  

w sprawie uchwały budżetowej na 2020 rok (uchwała stanowi załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu).  

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków budżetu Gminy, które w roku 

2019 nie wygasają z upływem roku budżetowego - druk nr 130/19. 
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Skarbnik Gminy A. Lachowicz poinformowała, że jak co roku zgodnie z art. 263 

ustawy o finansach publicznych organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego może ustalić w drodze uchwały wykaz wydatków, które nie wygasają z 

upływem roku budżetowego. Dodała, że w wykazie tym mogą się tylko znaleźć 

wydatki, które związane są z dwoma przesłankami:  

1) w sprawie zamówień publicznych; 

2) która zostanie zawarta w wyniku zakończonego postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego, w którym dokonano wyboru wykonawcy. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że  są dwa wykazy, gdzie terminem wykonania tego 

zadania jest rok następny (do 30 czerwca każdego roku środki te muszą zostać 

wykorzystane), ale one są ujmowane w wydatkach roku 2019 tylko się przesuwa  

w czasie wykonanie tych zadań. A. Lachowicz wyjaśniła, że jeżeli zostaną 

jakiekolwiek środki pieniężne, wówczas wpływają one na dochody Gminy i w ciągu 7 

dni od chwili ostatniej daty czyli od 30 czerwca muszą być przekazane do budżetu 

Gminy. Dodała, że mogą one przeznaczone być na inne wydatki. Skarbnik Gminy 

poinformowała, że w projekcie przedstawione zostały wszystkie zadania 

zakwalifikowane jako środki niewygasające i co było przyczyną zablokowania tych 

środków pieniężnych. Skarbnik Gminy powiedziała, że wysokość tych środków 

opiewa na kwotę 3. 599.548,70 zł. Wyjaśniła, że w skład tej kwoty wchodzą środki 

pieniężne, które Gmina otrzymała na al. Piastów (w dniu dzisiejszym wpłynęło ok. 

2.500.000,00 zł, gdzie nie ma możliwości wykonania zadania w tym roku, ale jest 

podpisana umowa z wykonawcą, więc cały plan roku 2019 zostaje zablokowany  

i inwestycja będzie wykonana w roku przyszłym, łącznie z planami w budżecie roku 

2020). A. Lachowicz zauważyła, że każde zadanie ma podane przyczyny  

i w momencie kiedy Rada podejmie tą uchwałę to środki pieniężne zostaną 

przekazane na wyodrębniony rachunek bankowy z którego będą dokonywane 

płatności. Skarbnik poinformowała, że to wykonanie będzie uwidocznione  

w wykonaniu budżetu roku 2019. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków budżetu Gminy, które w roku 2019 

nie wygasają z upływem roku budżetowego - druk nr 130/19 (projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu).  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Andrzej Miron, Dariusz Paluszkiewicz, 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Tomasz 

Walczak 

NIEOBECNI (2) 

Damian Matela-Libera, Elżbieta Turostowska 
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Rada Miejska, w obecności 13 radnych podjęła Uchwałę Nr XXIV/124/2019  

w sprawie ustalenia wydatków budżetu Gminy, które w roku 2019 nie wygasają 

z upływem roku budżetowego (uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu).  

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok - druk nr 

131/19. 

Skarbnik Gminy A. Lachowicz wyjaśniła, że jest to ostatnia zmiana budżetu w tym 

roku i dotyczy tylko i wyłącznie środków, które wpłynęły na rachunek bankowy  

a dotyczą opłat i kar za korzystanie ze środowiska oraz osiągniętych wpływów z opłat 

za zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych. Dodała, ze w związku z tym że 

do końca marca należy przygotować Radzie obszerny dokument z wykonania 

budżetu za 2019 rok Regionalna Izba Obrachunkowa szczególną uwagę zwraca na 

prawidłowość dokonanych planów w tych dwóch obszarach. A. Lachowicz 

powiedziała, że mimo że środki te nie zostaną wykorzystane (nie ma takiej 

możliwości w roku 2019) to wejdą w wynik finansowy i wzorem poprzednich lat będą 

przyjęte do budżetu na dalsze funkcjonowanie tych obszarów. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 2019 

rok - druk nr 131/19 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 

protokołu).  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Andrzej Miron, Dariusz Paluszkiewicz, 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Tomasz 

Walczak 

NIEOBECNI (2) 

Damian Matela-Libera, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 13 radnych podjęła Uchwałę Nr XXIV/125/2019  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 2019 rok (uchwała 

stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 11 

Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej na 2020 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że projekt planu pracy 

Rady Miejskiej na 2020 rok został udostępniony radnym w aplikacji eSesja. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 
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Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej na 2020 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Andrzej Miron, Dariusz Paluszkiewicz, 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Tomasz 

Walczak 

NIEOBECNI (2) 

Damian Matela-Libera, Elżbieta Turostowska 

(plan pracy Rady Miejskiej w Drezdenku na 2020 rok stanowi załącznik nr 19 do 

niniejszego protokołu). 

 

Ad. 12 

Przyjęcie planów pracy poszczególnych Komisji na 2020 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że plany pracy 

poszczególnych Komisji zostały przygotowane i udostępnione radnym w aplikacji 

eSesja. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia planów pracy poszczególnych Komisji na 2020 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Andrzej Miron, Dariusz Paluszkiewicz, 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Tomasz 

Walczak 

NIEOBECNI (2) 

Damian Matela-Libera, Elżbieta Turostowska 

(plany pracy poszczególnych Komisji Rady Miejskiej w Drezdenku na 2020 rok 

stanowią odpowiednio załączniki nr 20, 21, 22 i 23 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 13 

Sprawy różne 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska podziękowała za dzisiejsze głosowanie, za to że 

jednomyślnie radni przychylili się do projektu budżetu. Dodała, że nie jest łatwo spiąć 

budżet, ale się udało. K. Piotrowska wyraziła nadzieję że będzie to naprawdę 

ambitny i dobry dla Drezdenka budżet z wieloma ciekawymi, dużymi inwestycjami, 

dający naprawdę możliwość rozwoju. Burmistrz Drezdenka podziękowała również 

klubowi opozycyjnemu „Radni dla Mieszkańców” za dzisiejsze spotkanie. Dodała, że 

tak właśnie należy rozwiązywać sprawy dotyczące całej społeczności gminnej, tak 

aby były optymalnie dobre dla wszystkich mieszkańców. Burmistrz powiedziała, że jej 
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drzwi są zawsze otwarte i liczy na więcej takich dyskusji przy różnych nie tylko tak 

strategicznych projektach jak budżet, ale przy naprawdę wielu jeszcze sytuacjach. 

Burmistrz Drezdenka przedstawiła kilka spraw: 

 - informację uzyskaną z programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na temat 

dofinansowania inwestycji na które został złożony wniosek, dotyczący budowy 

wodociągu Kosin - Drezdenko oraz zwodociągowania miejscowości Karwin. 

Wyjaśniła, że został złożony  wniosek na to zadanie na kwotę 1.664.000,00 zł, 

natomiast cała inwestycja miała opiewać na około 2.600.000,00. Burmistrz 

Drezdenka powiedziała, że niestety Gmina Drezdenko nie znalazła się na liście 36 

projektów, które zostały przeznaczone do realizacji. Dodała, że Drezdenko jest na 42 

miejscu na liście rezerwowej. K. Piotrowska poinformowała, że nie można być 

pewnym, że nic z tego nie wyjdzie, gdyż przez 18 miesięcy Gmina Drezdenko będzie 

znajdowała się na tej liście i od tego jak inne samorządy poradzą sobie z budżetem  

i podpiszą umowy o dofinansowanie będzie zależało czy Gmina ma szansę na 

wsparcie. Dodała, że projekt jest gotowy, więc przy pojawiających się konkursach 

będzie składany wniosek o dofinansowanie. Burmistrz powiedziała, że chciała tylko 

pokrótce, głównie dla Sołtys Karwina i mieszkańców wytłumaczyć całą sytuację. 

Dodała, że taki program ma swoje kryteria oceny, które są sztywne i tak naprawdę  

z góry wiadomo jakie są kryteria i można oszacować ile punktów zostanie 

przyznanych. Dodała, że są pewne rzeczy, które są zupełnie niezależne od projektu 

ani od starań i pracy  włożonej w projekt np. gęstość zaludnienia Gminy (jest to 

pewna wartość, na którą nie ma wpływu), położenie w obszarze Natura 2000, ale 

także poziom zwodociągowania (procent zwodociągowania Gminy wskazuje 

konkretnie ilość punktów). K. Piotrowska poinformowała, że Gmina Drezdenko nie 

otrzymała żadnego punktu za kryterium dochodowe, uznano że budżet Gminy jest na 

tyle wysoki, że w tym akurat kryterium jakim jest podstawowy dochód podatkowy 

Gminy niestety przyznano 0 punktów. Burmistrz zauważyła, że problem wody  

w Drezdenku zaczyna być dotkliwy dla mieszkańców i należy bardzo mocno w tej 

sferze pracować. Dodała, że aby w ogóle myśleć o tym, aby zwodociągować Karwin 

należy dostarczyć do sieci zdecydowanie więcej wody, a więc priorytetem jest 

inwestycja na kwotę 800.000, 00 zł – wykonanie tzw. bajpasu między Karwinem  

a Drezdenkiem, który dostarczy więcej wody do sieci, a którą będzie można później 

dystrybuować, 

-  informację o złożeniu przez Gminę wniosku o dofinansowanie odbioru i utylizacji 

folii rolniczych (np. sznurków). Burmistrz wyjaśniła, że obecnie rolnicy muszą sami 

zadbać o ich wywóz i utylizację. Dodała, że jest to program rządowy, który (jeżeli uda 

się pozyskać dofinansowanie) pozwala na otrzymanie 500 zł do każdej tony śmieci, 

które rolnik będzie musiał dowieźć w konkretne miejsce na terenie gminy a które 

później gmina będzie musiała po prostu sprzedać do odpowiedniej instalacji 

odbierającej i utylizującej te odpady. K. Piotrowska poinformowała, że odbyło się 

spotkanie z rolnikami i nie jest to wszystko jednoznaczne tz. istnieją obawy, że rynek 

śmieci jest teraz tak nieprzewidywalny, że kwota 500 zł może okazać się 

niewystarczająca na pokrycie kosztów. Dodała, że nie jest pewne na jakich zasadach 

będzie można z rolnikami współpracować. Burmistrz Drezdenka powiedziała, że 
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należy poczekać na informację czy Gmina dostanie się do tego programu a przy 

podjęciu decyzji o przystąpieniu do programu kluczowe będzie przede wszystkim 

kształtowanie się cen skupu tych materiałów, gdyż może się okazać, że 

dofinansowania wynosi 500 zł a cena skupu i odbioru będzie wynosić 800 czy 900 zł, 

- informację, że po wielu perturbacjach związanych głównie z przyłączem 

energetycznym, ale też z pozyskaniem wykonawcy lodowiska, obiekt stoi na 

stadionie, jest już obandowanie, oświetlenie, są łyżwy na wynajem. Pozostało 

zaczekać na rolbę i maszynę do czyszczenia lodu. Burmistrz Drezdenka powiedziała, 

że pozostało tylko zmrożenie kilku centymetrów lodu. Dodała, że pogoda póki co, nie 

jest najgorsza i wyraziła nadzieję, że w nocy pojawią się ujemne temperatury.  

K. Piotrowska powiedziała, że jeżeli nie będzie jakiegoś kataklizmu pogodowego, 

totalnej wiosny i opadów deszczu to powinno się udać zmrozić lodowisko. Burmistrz 

wyraziła, nadzieję że w piątek lub w sobotę będzie można je otworzyć i zaprosić 

mieszkańców, szczególnie dzieci i młodzież ale tak naprawdę wszystkich do 

korzystania z tej zimowej atrakcji. Burmistrz przekazała informacje organizacyjne, 

informując, że zamysłem jest, aby do południa z lodowiska korzystały szkoły  

w ramach zajęć wychowania fizycznego natomiast od  godziny 15:00 do 21:00 

wszyscy pozostali mieszkańcy. Dodała, że w sobotę lodowisko będzie otwarte od 

godz. 11:00 do 21:00, natomiast w niedzielę od 14:00 a 21:00. K. Piotrowska 

powiedziała, że ceny biletów są bardzo przystępne, bo chodzi o to, aby każdy mógł 

sobie pozwolić na to zimowe szaleństwo. Poinformowała, że bilet normalny będzie 

kosztował 6 zł, ulgowy 3 zł (z Kartą Dużej Rodziny kwoty te będą o 1 zł niższe), koszt 

wejścia na lodowisko z wypożyczeniem łyżew będzie wynosił  10 zł, bilet ulgowy  7 zł 

i połączenie wejście plus łyżwy z Kartą Dużej Rodziny o 1 zł mniej. W kwestii zajęć 

wychowania fizycznego Burmistrz powiedziała, że bilet kosztował będzie 

symboliczne 1 zł, natomiast z wyposażeniem łyżew 5 zł, 

- informację, że złożony przez Gminę wniosek o dofinansowanie gruntownej 

przebudowy ul. Pierwszej Brygady (od świateł do Urzędu Skarbowego) został 

rozpatrzony pozytywnie. Dodała, że Gmina znalazła się na liście, która została 

przekazana do Premiera celem akceptacji, także jeżeli wszystko zostanie 

zaakceptowane przez Prezesa Rady Ministrów to w przyszłym roku będzie można 

rozpocząć realizację przebudowy nie tylko al. Piastów ale także ul. Pierwszej 

Brygady. K. Piotrowska zauważyła, że  projekt jest bardzo ciekawy, ze ścieżką 

rowerową, która jakby zapoczątkuje wyprowadzanie ruchu rowerowego z centrum 

miasta. Dodała, że projekt zawiera także zatoki postojowe, wymianę nawierzchni, 

chodników i sieci podziemnych, tak aby nie trzeba było przez lata do tego tematu 

wracać. Burmistrz poinformowała, że jeżeli wszystko zostanie zaakceptowane to 

Gmina otrzymała 2.500.00,00 zł dofinansowania a realizacja zadania będzie 

przebiegać w cyklu trzyletnim (w roku 2020 tak naprawdę będą tylko niewielkie środki 

potrzebne do zaangażowania w tą pozycję ale już 2021 będzie to ta kluczowa część 

realizacji inwestycji).  

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że na sali obecna jest 

grupa osób z Gościmia, która prosiła o umożliwienie zabrania głosu na dzisiejszej 

sesji. Poprosił przedstawiciela tej grupy o przedstawienie tematu. 
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Przedstawicielka mieszkańców Gościmia przybyłych na sesję Patrycja Białas 

zwróciła się do radnego T. Walczaka z pytaniem w sprawie wypowiedzi w radiu, którą 

chyba wszyscy słyszeli dotyczącej likwidacji szkoły w Gościmiu. Wyjaśniła, że sołtys 

Gościmia S. Słomińska zaprzeczyła, że mieszkańcy wyrazili zgodę na likwidację 

miejscowej szkoły. Poprosiła, aby radny powiedział z kim rozmawiał, kto takiej 

informacji udzielił. 

Radny T. Walczak powiedział, że dla niego najbliższym źródłem informacji jest sołtys 

Gościmia, jednocześnie radna Rady Miejskiej, która informowała państwa już  

w trakcie kampanii wyborczej, że szkoła przewidziana jest do likwidacji. 

P. Białas zauważyła, że w rozmowie z większością rodziców S. Słomińska 

zaprzeczyła, aby powiedziała, że mieszkańcy Gościmia chcą, aby zlikwidować ich 

szkołę. Dodała, że nikt z rodziców nie opowiedział się za tym, aby zlikwidować tą 

placówkę. 

Radna S. Słomińska podtrzymała swoje zdanie, dodając, że zdaje sobie sprawę, że 

szkoła w Gościmiu jest małą placówką i miały miejsce rozmowy, które sugerowały, że 

nie jest pewnym, że takie małe szkoły przetrwają. Dodała, że to nie znaczy, że ma 

zamiar zamknąć szkołę w Gościmiu, gdyż nie ma do tego uprawnień. S. Słomińska 

przypomniała, że zapewniała już Dyrektor szkoły i mieszkańców Gościmia o swoim 

zdaniu i że będzie wraz z mieszkańcami walczyć, aby ta szkoła przetrwała. Dodała, 

że nie bierze odpowiedzialności za wypowiedź radnego T. Walczaka.  

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki powiedział, że na tę chwilę do Rady nie 

wpłynął żaden projekt uchwały przewidujący likwidację szkół.  

Przedstawicielka Gościmia mimo wszystko poprosiła radnego T. Walczaka  

o wyjaśnienie dlaczego w imieniu S. Słomińskiej powiedział, że Gościm jest chętny, 

aby zlikwidować ich szkołę. Dodała, że jest to tak trochę niefajnie w stosunku do 

mieszkańców Gościmia dowiadywać się z radia, od osób które się śmieją że 

społeczność Gościmia jest jakaś niepoważna, bo chce zamknąć swoją szkołę  

a w rzeczywistości wszyscy są zaskoczeni i zaniepokojeni. 

Radny T. Walczak zauważył, że ekonomia jest ekonomią – 19 uczniów w chwili 

obecnej uczy się w tej szkole. 

P. Białas zaprzeczyła, aby było 19 uczniów i przypomniała, że jest jeszcze oddział 

przedszkolny.  

Radny T. Walczak zapewnił, że 19 uczniów obejmują trzy oddziały szkolne (klasa I, II 

i III).  

P. Białas zauważyła, że jest to ilość uczniów w tym roku, a w latach przyszłych też 

będę dzieci.  

Radny T. Walczak poinformował, że koszt kształcenia jednego ucznia w Drezdenku 

waha się w okolicach 8.000,00 – 9.000,00 zł, natomiast w Gościmiu to jest kwota od 

29.000,00 zł w roku ubiegłym do  21.000,00 zł w roku bieżącym. 

P. Białas zauważyła, że mieszkańcy Gościmia nie pytają radnego o koszty, tylko o to 

dlaczego powiedział w radiu, że Gościm jest za zamknięciem szkoły. 

Radny T. Walczak powiedział, że już teraz wiadomo, że społeczność Gościmia nie 

jest za tym, aby zamknąć szkołę. 
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Przedstawicielka  Gościmia zauważyła, że może należałoby teraz swoją wypowiedź 

sprostować. 

Radny T. Walczak powiedział, że to Rada Miejska, po konsultacjach z mieszkańcami, 

będzie podejmować decyzję na temat dalszego losu tej szkoły i innych szkół 

wiejskich. 

P. Białas zapytała, dlaczego w takim razie radny stwierdził, że Gościm jest za 

likwidacją szkoły i że powiedziała tak sołtys S. Słomińska. 

Radny T. Walczak stwierdził, że to jest słowo przeciwko słowu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki raz jeszcze powiedział, że na pewno 

żadne decyzje nie zapadną bez konsultacji z mieszkańcami. 

P. Białas zauważyła, że skoro radny robi już tutaj wyliczenia to wygląda na to, że jak 

najbardziej jest za tym, aby zamknąć szkoły wiejskie a dodatkowo wciąga w to 

mieszkańców Gościmia. 

Radny T. Walczak poinformował, że takie wyliczenie przygotowała pani Dyrektor 

Miejsko-Gminnego Zespołu Oświaty.  

Przedstawicielka Gościmia stwierdziła, że teraz nie ma takich planów, ale radny 

wyliczenia już zna. 

Radny T. Walczak stwierdził, że jest to jego zdanie i ma do niego prawo.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że dziś ta dyskusja do niczego nie 

doprowadzi. 

Mieszkaniec Gościmia Paweł Rybarczyk, rodzic dwójki dzieci, zapytał radnego  

T. Walczaka z kim rozmawiał, z jakimi rodzicami skoro powiedział w radiu, że rodzice 

są za tym, aby zamknąć szkołę w Gościmiu. Poprosił o wytłumaczenie skąd radny 

wszedł w posiadanie takich informacji. 

Radny T. Walczak po raz kolejny wyjaśnił, że rozmawiał na ten temat z Sołtys 

Gościmia S. Słomińską i taka informacja jest dla niego wystarczająca. 

P. Rybarczyk poprosił o wyjaśnienie radną S. Słomińską skąd miała takie informacje. 

Radna S. Słomińska powiedziała, że nigdy z jej ust nie padły słowa o likwidacji szkoły 

i nie zamierza tego więcej komentować. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska powiedziała, że została przedstawiona sytuacja 

oświaty w gminie, ile jest dzieci w poszczególnych szkołach, jakie to są wydatki, jak 

się kształtuje ilość dzieci w poszczególnych klasach i nie da się ukryć, że w 

niektórych placówkach naprawdę nie wygląda to fajnie. Dodała, że nie chodzi tu tylko 

o względy finansowe, ale również o względy społeczne, gdyż trudno uznać, że 

dziecko się fantastycznie rozwija w klasie jedno lub dwuosobowej. K. Piotrowska 

powiedziała, że była świadkiem lekcji historii w Goszczanowie w klasie trzyosobowej i 

wyglądało to trochę kuriozalnie. Dodała, że nie jest to teraz miejsce do dyskusji, bo 

jeżeli Rada Miejska uzna, że jest potrzebna reforma (na terenie gminy funkcjonuje 

szkoła sześcioosobowa) to trzeba będzie się solidnie do tego przygotować. Burmistrz 

Drezdenka powiedziała, że spotyka się na konwentach z burmistrzami i wójtami 

innych gmin, którzy mówią, że na ich terenie funkcjonuje szkoła 54 osobowa i to jest 

problem, a tymczasem w gminie Drezdenko w pięciu szkołach jest w sumie jest 60 

osób. Dodała, że gdzieś są granice i nie chodzi tu tylko o względy finansowe, bo 

jeżeli w szkole w Grotowie nie ma ani jednego dziecka w pierwszej klasie i ani 
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jednego dziecka nie ma w trzeciej klasie to o czym tu dyskutować.  

K. Piotrowska zauważyła, że należy kiedyś podjąć publiczną dyskusję na temat 

reorganizacji szkół, ale nie tu i teraz, gdyż nie ma jeszcze projektu, ani żadnej 

koncepcji a przede wszystkim trzeba pamiętać, że w podejmowaniu takich decyzji 

muszą uczestniczyć rodzice, nauczyciele, którzy chcą mieć pracę i będą o to 

walczyć, co jest zrozumiałe i musi uczestniczyć w tym Kurator Oświaty, który wyraża 

zgodę na jakiekolwiek roszady w tym temacie. Podsumowując Burmistrz Drezdenka 

powiedziała, że jest to tak obszerny temat, że dzisiaj taka dyskusja nic nie wnosi. 

Poprosiła o zaufanie i wiarę, że jeżeli dojdzie do takiej dyskusji to ona się wydarzy  

w poszczególnych miejscowościach. 

Mieszkańcy Gościmia ponowili pytanie – dlaczego radny T. Walczak wypowiada się 

w ich imieniu.  

Burmistrz powiedziała, że to się wydarzyło i teraz nie da się cofnąć czasu i to co 

powiedział radny było jego subiektywną oceną. Dodała, że jest potrzebna dyskusja 

na ten temat, bo nie jest normalne, aby mieć szkołę sześcioosobową, gdyż ilość 

nauczycieli jest równa ilości dzieci nie mówiąc o pozostałej otoczce i utrzymaniu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że o planowanym terminie kolejnej 

sesji radni zostaną poinformowani w aplikacji eSesja (najprawdopodobniej pod 

koniec stycznia) . 

W związku z tym, że dzisiejsza sesja jest ostatnią w tym roku Przewodniczący Rady 

Miejskiej M. Suchecki złożył w imieniu radnych wszystkim mieszkańcom serdeczne 

życzenia zdrowia i optymizmu na kolejny 2020 rok. 

 

Ad. 14 

Zamknięcie obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Z uwagi na wyczerpanie wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Miejskiej M. Suchecki podziękował wszystkim za udział i XXIV sesję Rady Miejskiej 

uznał  za zakończoną. 

 

Sporządziła:  

Joanna Ambroziak 
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